
Zápis z jednání školské rady ZŠ a MŠ Na Beránku v Praze 12 dne 24. 2. 2014 
 

1. Jednání zahájil pan předseda PhDr. O. Neumajer, Ph.D. Omluven byl Ing. M. Kasa a 
Mgr. M. Hammer. 

2. Rada schválila program jednání. 
3. Školská rada projednala rozbor hospodaření školy v roce 2013. Přítomní členové 

vznesli několik dotazů,  které pan ředitel PaedDr. V. Cícha uspokojivě zodpověděl. 
Podrobněji se rozebírala situace okolo doplatku nájmu Arity. 

4. Poté RŠ schválila jednohlasně rozbor hospodaření ZŠ v roce 2013.  
5. Dalším bodem jednání byla informace ke konkurznímu řízení na ředitele školy.  
6. Pan předseda upozornil na nesrovnalost při volbě zástupce rodičů do ŠR a požádal p. 

ředitele o vyřešení problému. 
 

zapsala PaedDr. Miroslava Veselíková 


